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Innspill på folkemøte - Detaljreguleringsplan fv. 6682 Heimdal - 
Selsbakk 
Det ble avholdt et folkemøte på Romolslia skole den 11. januar 2024 kl. 18 00. Invitasjon 
til møtet ble lagt inn i oppstarts varsel sendt i brev til grunneiere, tilgrensende 
eiendommer til planområdet, overordnede myndigheter, kommunale samarbeidsparter, 
private og offentlige organisasjoner, velforeninger mfl. Det kom i overkant av 10 
inviterte.  

Presentasjonen brukt på møtet er vedlagt. 

Kommentarer og spørsmål under møtet: 
 

• Snølager: I dag brøytes snø inn på gang sykkelvegen (GSV) fra vegen, spesielt 
på de strekningene hvor GSV ligger i plan med vegen. Det må settes av plass til 
snølager. 

• Blir det noen nye snarveger i forbindelse med prosjektet? I utgangspunktet ikke, 
men eksisterende snarveger skal beholdes og koblingene til sykkelvegen blir 
ivaretatt. 

• Fv 6682 x John Aaes veg: Bedre synlighet og trafikksikkerhet for gående i 
fotgjengerkryssing til snarveg mot Senter vegens forlengelse/City Syd. Krysset er 
dårlig opplyst, forgjengerkryssingen er utrygg på grunn av mye skog og sving 
som hindrer sikt. Bilister har søkelys på krysset Bjørndalen, Heimdal/ Jon Aaes 
veg og fotgjengerkryssingen kommer brått på. Dette må forsøkes optimalisert i 
forbindelse med prosjektet. 

• Hva med GSV langs Forsøkslia? Denne er en del av reguleringsplan til 
Forsøkslia 7 og skal bygges av Trondheim kommune Miljøpakken. 

• Hvordan er sykkelvegen tenkt løst forbi Bjørndalen 1-3? For eieren er det viktig 
å vite hvor nære veggen tiltaket kommer. Dette påvirker adkomst og intern 
transport på eiendommen, kan komme til å dele eiendommen i to. Adkomsten til 
området er ikke bra, utrygg og ikke trafikksikker, eier er enig i at dette må ryddes 
opp i å bli bedre enn dagens situasjon. Vurdere flytting av adkomst. 

• Fremkommelighet i anleggsfasen fra Sluppen til Heimdal: Blir det noen 
alternative ruter underveis? Blir det eller er det mulig med hyppigere 
bussavganger i perioder? Dette blir en del av byggeplan arbeidet når 
reguleringsplan er vedtatt. 
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• Flere lurte på omfanget av geotekniske tiltak og mulige inngrep av disse. Det 
blir informasjon til berørte når vi har oversikt over hvilke tiltak som blir aktuelt. 
Det vil bli gitt nødvendig informasjon til berørte når man er kommet lengre i 
planarbeidet. 

 


